

arte

**CONTEMPORARY
HISTORY** 2x55' HD

THE FILM WHICH ENABLES SOUTH KOREANS AND NORTH KOREANS
TO REVISIT THEIR HISTORY.

KOREA: THE IMPOSSIBLE REUNIFICATION?

통일





KOREA: THE IMPOSSIBLE REUNIFICATION?



All Koreans dream of a united country. But since 1945, Korea has been divided.

South Koreans and North Koreans are enemy brothers, so close, and yet so different. This documentary presents for the first time a picture of this divided nation. A story told from the inside by the protagonists of the North and the South. Why was the Peninsula divided? What role did the super powers play? 60 years after the end of the Korean War, is reunification of the Korean peninsula still possible?



CORÉE : L'IMPOSSIBLE RÉUNIFICATION ?



Tous les Coréens rêvent d'un pays uni. Mais depuis 1945, la Corée est divisée.

Coréens du Sud et du Nord sont des frères ennemis, si proches, et si différents. Ce documentaire dresse pour la première fois le portrait de cette Nation divisée. Une histoire racontée de l'intérieur par des protagonistes du Sud et du Nord. Pourquoi la péninsule a-t-elle été divisée ? Quel est le rôle des grandes puissances ? 60 ans après le traité d'armistice qui mit fin à la guerre de Corée, une réunification de la péninsule est-elle encore possible ?

ALEGRIA

CÉDRIC HAZARD

T. +33 1 55 00 70 94

F. +33 1 55 00 80 64

c-hazard@artefrance.fr

EMILIE KLEINMANN

T. +33 1 55 00 72 68

F. +33 1 55 00 78 77

e-kleinmann@artefrance.fr

AUDREY KAMGA

T. +33 1 55 00 70 81

F. +33 1 55 00 80 65

a-kamga@artefrance.fr

ARTE FRANCE

8 rue Marceau

92130 Issy-les-Moulineaux

France

WWW.ARTEPRO.COM/SALES